
Bestyrelsesmøde 11. april 2006 
I klubhuset kl 19.00 -23.30 

 

Tilstede: Thomas Bruun (30), Jesper von Kriegbaum (46), Anne Marie Jensen (37), Mads 
Bischoff (98), Ole Tonsgaard (74) og Mads Pedersen (40). 

1. Velkommen 
Thomas bød velkommen til sit sidste møde som formand. 

2. Mødereferat 
Seneste møde var 6. marts i klubhuset. Referatet blev gennemgået og underskrevet. 
Thomas sikrer af vi får forhandlingsbogen fra Frederiksen. 

3. Vandvarmer 
Vandvarmeren i klubhuset (60l) er taget ned, og vil vil sælge den for 500,-. Jesper 
Nymann er interesseret. Den gamle vandvarmer er erstattet af en 30 liters, da behoevt 
for varmt vand er blevet mindre efter at der er kommet opvaskemaskine. Vi har fået en 
vaskemaskine, som er blevet sat op i kælderen, til brug i forbindelse med husudlejning. 

4. Byggeansøgning fra have 26 
John i have 26 søger om at lave højere rejsning (u. 4 meter), samt lægge fast tag på sin 
udestue. Det vil ikke ændre det bebyggede areal. Det godkendes med de sædvanlige 
forbehold for at der ikke etableres vinduer der generer naboer mv. 

5. Generalforsamling + formandssnak 
Praktisk: Kaffe, mælk, sukker & brød indkøbes af Mads 40. Bestyrelsen mødes kl 8.30 
og forbereder mødet. Der er kaffe og morgenbrød fra 9.30 og mødet starter kl. 10. 
Mads vil gerne stille op som formand, men det kræver at der er nogen der tager fra på 
at lave havebladet og hjælpe med hjemmesiden, udover sekretærjobbet i bestyrelsen. 
Ole vil gerne tage over som sekretær i bestyrelsen (i fald han genvælges) Det daglige 
bestyrelsesarbejde (div. vedligeholdelse mv.) skal uddelegeres mere. Det betyder at vi 
vil opfordre til meget mere ansvar og aktiv deltagelse i arbejdet fra medlemmerne side. 
Vi vil stramme op omkring havevandringer. Det betyder at der skal kunne uddeles 
bøder allerede første gang vi går rundt. Det virker omsonst at skulle gå mange gange i 
den samme have!.. Vi vil foreslå en bøde på 100,- første gang, 200,- anden gang, 300,- 
tredje gang og til sidst vil vi kunne sætte en gartner på, på havelejerens regning (i stedet 
for nu at skulle true med opsigelse). Vi tager det op på generalforsamlingen. Der 
ophænges et forslag til ændring af ordensreglerne i skabet. 

6. Veje 
Vi går i gang med udjævning af boldbanen efter påske. Ligeledes påbegyndes 
stampning med stabilgrus i havevejene efter påske, hvis vejret tillader det. Vi åbner for 
vejene fra onsdag til mandag aften (hele påsken). Parkering er stadig ikke tilladt, og 
vejene lukkes igen mandag aften. Dette af hensyn til at kunne rette vejene af. 
 

7. Rengøring af fællesarealer 
Mads 98 har fjernet affaldet der lå ved affaldsspandene. Mads 40 vil sørge for at fjerne 
det sidste svineri på den store p-plads. Vi havde sidste år dårlige erfaringer med at 
organisere indsamling af storskrald, så det bliver der ikke i år. Vi henviser til at låne en 
trailer og bruge nærgenbrugsstationerne. Det er i øvrigt ikke bestyrelsens ansvar at 
holde fællesarealerne pæne og ordentlige, men et ansvar som alle medlemmer har. 



8. Skilte 
Ole og Mads 98 har lavet et skilt med oversigt over haverne. Skiltet skal opsættes ved 
indkørslen til haveforeningen på den store p-plads. Udgifterne løber op i ca. 3.000,- 

9. Hotspot Søvang 
Vi er nu 21 aktive på intetnet hotspot’et, samt 7 der ”står i kø” for at komme på. Alting 
fungerer og der er lutter glade brugere ☺ Mads er stadig ved at forberede regningerne 
som udsendes indenfor den næste måned. Når alle de første regninger er betalt er 
Mads’s udlæg ’hjemme igen’ og vi kan fortsætte med en kassebeholdning af de penge 
H/F har lånt til hotspot. Der er blevet gransket lidt jura i forb. med hotspot, da der har 
været interesse fra de nærliggende H/F for at være med. Dette er dog ikke umiddelbart 
muligt, da vi ikke må dele forbindelse med folk der ikke er med i H/F Søvang. 
Budget og forventninger ser dog ud til at holde stik, og vi afventer at se hvor mange 
flere der vil tilmelde sig i løbet af sommeren. 

10. Havevandring 
Vi tog snakken under pkt. 5 (Gen. Fors.) 

11. Opslagstavle 
Den nye opslagstavle (m. lys) er forbeholdt bestyrelsen’s opslag. Andre opslag henvises 
til den anden tavle. Der er gået lidt ”inflation” i at hænge opslag op hist og pist frem for 
at benytte tavlen. Vi blev enige om at etablere nogle faste opslagstavler til 
enkelt/aktuelle opslag ved alle indgange til haveforeningen. Arbejdet udføres på en 
arbejdsdag (med DIN medvirken). På arb. Dagen sættes også nyt glas i medlemstavlen. 

12. Regnskab 
Vi gennemgik regnskabet for 2005. Der var nogle fejlkonteringer som Jesper vil rette 
inden det præsenteres på generalforsamlingen. Det har været en stor udfordring at 
overtage et lidt uoverskueligt regnskab midt i året, og vi roser og takker Jesper for hans 
indsats og tålmodighed med langsomme betalere mv. 

13. Fælleshus udlejningspris 
Der skal gøres rent i fælleshuset før den første udlejning i slutningen af måneden. Vi vil 
bede Maiken om et tilbud på at gøre rent i huset. Mads 40 har tjeket priser på udlejning 
andre steder. Og vi er MEGET billige!! ☺ Så derfor tillader vi os at sætte prisen op fra 
500,- til 700,- kr., så at lejeindtægten kommer lidt tættere på den udgift vi har på 
driften. 

14. Eventuelt 
…løs snak om lidt af hvert… 
 

Referat: Mads (98) 
 
 
 

Haveforeningens hjemmeside: 

www.hfsovang.dk 


